

Title (en)

Folding device with a stapler for printed products.

Title (de)

Falzapparat mit einer Einrichtung zum Heften von Druckexemplaren.

Title (fr)

Dispositif de pliage avec agrafe des produits imprimés.

Publication

EP 0293634 A2 19881207 (DE)

Application

EP 88107366 A 19880507

Priority

DE 3716451 A 19870516

Abstract (en)

A printed web 2 is cut to the desired sheet length between a grooved, gripper and folding blade cylinder 3 and a cutting cylinder 5 placed against the latter. The resulting printed sheets 17 travel over a belt conveyor 9 to a collection cylinder 10 fitted with grippers 11, from which they are transferred to grippers 13 of a stapling cylinder 12. Stapling can take place after the transfer of the printed sheets 17 to the grooved, gripper and folding blade cylinder 3, from which the stapled or unstapled printed sheets are transferred to the folding jaw cylinder 15 for the production of a cross fold.

Abstract (de)

Eine Druckträgerbahn 2 wird zwischen einem Nut-, Greifer- und Falzmesserzylinder 3 und einem an diesen angestellten Schneidzylinder 5 auf die gewünschte Formatlänge zugeschnitten. Die entstehenden Druckexemplare 17 gelangen über eine Bandleitung 9 an einen mit Greifern 11 ausgestatteten Sammelzylinder 10, von dem sie an Greifer 13 eines Heftzylinders 12 übergeben werden. Eine Heftung kann nach der Übergabe der Druckexemplare 17 auf den Nut-, Greifer- und Falzmesserzylinder 3 erfolgen, von dem die gehefteten oder ungehefteten Druckexemplare zur Bildung eines Querfalzes an den Falzklappenzylinger 15 übergeben werden.

IPC 1-7

B41F 13/60

IPC 8 full level

B41F 13/64 (2006.01); **B41F 13/60** (2006.01); **B42B 4/02** (2006.01); **B42C 19/06** (2006.01); **B65H 37/04** (2006.01); **B65H 45/16** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65H 37/04 (2013.01 - EP US); **B65H 45/168** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

DE 3716451 C1 19881103; CA 1315814 C 19930406; DE 3869208 D1 19920423; EP 0293634 A2 19881207; EP 0293634 A3 19900314; EP 0293634 B1 19920318; JP 2550149 B2 19961106; JP S6471795 A 19890316; US 4892297 A 19900109

DOCDB simple family (application)

DE 3716451 A 19870516; CA 566670 A 19880512; DE 3869208 T 19880507; EP 88107366 A 19880507; JP 11716288 A 19880516; US 19446488 A 19880516